
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 08.08.2014 

Číslo: 1696/2014/OF-21892 

Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
e-mail: Maria.Karafova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

zo 4. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 08.08.2014 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2014 

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2014 

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja          

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 

5. Financovanie projektov energetickej efektívnosti infraštruktúry Košického 

samosprávneho kraja 

6. Založenie obchodnej spoločnosti Nová nemocnica Michalovce, a. s. 

7. Rôzne 

8. Záver zasadnutia 

 

 

K bodu č. 1 
Vyjadrenie: 

Ing. Burian, predseda komisie, privítal členov komisie. Zároveň oznámil, že sa do programu 

rokovania komisie dopĺňa materiál „Nájom nebytových priestorov a parkovacích miest vo 

vlastníctve Košického samosprávneho kraja v areáli Hotelovej akadémie na Južnej triede 10 v 

Košiciach na základe obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej súťaže“ a 

dal hlasovať o programe zasadnutia komisie. 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2591&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2591&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2591&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
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K bodu č. 2 
Vyjadrenie: 

Materiál „Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2014“ členom 

komisie uviedla Ing. Karafová, vedúca odboru financií. K materiálu nemali členovia komisie 

pripomienky. 

 

Uznesenie č. 30/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 3 
Vyjadrenie: 

Materiál „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2014“ odprezentovala Ing. 

Karafová. K materiálu neboli pripomienky. 

 

Uznesenie č. 31/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 4 
Vyjadrenie: 

Ing. Karafová, vedúca odboru financií uviedla materiál „Informácia o poskytnutých dotáciách 

z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného 

nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 

neskorších zmien“ 

 

Uznesenie č. 32/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 5 
Vyjadrenie: 

Materiál „Financovanie projektov energetickej efektívnosti infraštruktúry Košického 

samosprávneho kraja“ členom komisie uviedol Ing. Ondrej Bernát, riaditeľ Úradu KSK.  

K materiálu diskutovali Ing. Burian, Ing. Ďurovčík, Ing. Trnka, p. Rečka, Ing. Farkašovský, 

Ing. Vibranský, p. Ratvaj  a na ich otázky odpovedal Ing. Bernát. 

Z diskusie vyplynuli nasledujúce úlohy: 

1. zaslať členom komisie link na audit inštitúcií, ktoré sú do projektu zapojené 

2. zaslať členom komisie zoznam miest a obcí, v ktorých bol projekt MUNSEFF už 

realizovaný 

3. KSK uzavrie nájomné zmluvy s poskytovateľmi zdravotnej starostlivosti najdlhšie 

na obdobie najneskoršej zmluvy, maximálne do 31.12.2019 

  

Hlasovanie č. 5 za úlohy vyplývajúce z diskusie: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 33/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 6 za materiál ako celok: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 6 
Vyjadrenie: 

Materiál „Založenie obchodnej spoločnosti Nová nemocnica Michalovce, a. s.“ uviedol 

uviedol Ing. Ondrej Bernát, riaditeľ Úradu KSK. 

Ing. Burian navrhol z materiálu vynechať „a v prevyšujúcej časti sa zostatok zaúčtuje do 

kapitálových fondov novozaloženej spoločnosti“, s čím riaditeľ súhlasil. 

 

Uznesenie č. 34/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 

V bode „Rôzne“ bol doplnený materiál „Nájom nebytových priestorov a parkovacích miest vo 

vlastníctve Košického samosprávneho kraja v areáli Hotelovej akadémie na Južnej triede 10 v 

Košiciach na základe obchodnej verejnej súťaže a podmienky obchodnej verejnej súťaže“, 

ktorý komisii uviedol Ing. Eperješi z odboru školstva. 

Po diskusii (Ing. Vibranský, p. Ratvaj, Ing. Burian, Ing. Trnka, Ing. Farkašovský, Ing. 

Ďurovčík, JUDr. Gaura) predseda komisie urobil záver: Finančná komisia navrhuje 

prerokovať na Zastupiteľstve KSK iba koncepciu, podporuje prenájom priestorov s tým, že 

podmienky obchodnej súťaže budú predložené následne. 

K pripomienke JUDr. Gauru o prípadnom predaji nehnuteľnosti dal Ing. Burian hlasovať a 

nakoľko bol za predaj nehnuteľnosti len 1 člen komisie, komisia hlasovala o existujúcom 

stave a o prenájme nehnuteľnosti. 

 

Hlasovanie č. 8 za existujúci stav: 

Prítomní: 13 

Za: 0 

Proti:  13 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie č. 9 za prenájom: 

Prítomní: 13 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

 

Uznesenie č. 35/2014: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

 

K bodu č. 8 
Vyjadrenie: 

Predseda komisie ukončil zasadnutie a poďakoval členom komisie za prítomnosť. 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 

https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2591&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2591&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2591&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx

